
Beste leden van de commissie, 

Ik wil me even voorstellen, ik ben Ingrid Geertsma en eerste bewoner van ons huis in Op Buuren. Ik 

woon hier met man en zoon met heel veel plezier. Het feit dat je zowel de stad als de natuur dichtbij 

de hand hebt is voor ons waardevol.  

De waarde van wonen is voor mij ook de omgeving en zoals u wellicht weet staan er in Op Buuren 

voornamelijk huizen en een gezondheidsplein. 

Hoe fijn is het dan ook dat boerderij Vrijhof Oostwaard zich zo aan het ontwikkelen is. Het is met 

recht een welkome aanvulling op de wijk. Een plek waar je kan oogsten, waar een voedselbos is 

aangelegd, waar de historische waarde van de locatie zo zorgvuldig bewaakt wordt. Ik vind het van 

groot belang dat deze plek kan blijven bestaan, daar waar al zoveel verstedelijking plaatsvind, kijk 

maar naar de wijk waar ik woon. 

Ik ben ook wezen oogsten, met mijn zoontje van 5. Ik zal niet vergeten hoe zijn reactie was toen hij 

een wortel uit de grond trok; ‘Kijk mama, een wortel!!!” Ik zie veel buren dit moment beleven, 

wekelijk oogsten, hun oogstaandeel delend met andere buren, nieuwe groenten ontdekken, 

recepten uitwisselen, etc.  

Dit soort initiatieven is waar een samenleving op drijft, dat moeten we niet kwijt willen raken. Door 

de plannen die de familie heeft zijn zij in staat om dit alles met een gezonde bedrijfsvoering te 

kunnen doen. En eerlijk.. ik kijk er ook naar uit. Een plek waar zo af en toe iets leuks kleinschaligs te 

doen is, waar mensen rust en stilte kunnen vinden, een training kunnen volgen en waar ik een lekker 

notentaartje kan kopen straks.  

Ik maak me helemaal geen zorgen over de toekomst, de bestemmingsplanwijziging die voor ligt is 

zorgvuldig onderzocht en gericht op kleinschaligheid. Er zijn zelfs wijzingen gemaakt in het plan op 

basis van geluiden en zorgen uit de buurt. 

Ik hoef u allen natuurlijk niet te zeggen dat u hier met zijn allen bent voor het totale afgewogen 

belang en niet voor het individuele belang. Ik begrijp dat u al een aantal mensen heeft gehoord die 

tegen de plannen zijn, maar weet dat er ook heel veel mensen voor zijn, er naar uitkijken en nu al 

genieten van deze boerderij. Ik vertegenwoordig die groep mensen die hier niet snel zouden staan*. 

Door in te spreken wil ik dat geluid juist wel laten horen en een beroep doen op jullie voor het 

behoud van de waarde van deze prachtige plek én op de mogelijkheid tot doorontwikkeling zodat zij 

hun bestaansrecht zullen kunnen vasthouden.  

Hartelijk dank voor het luisteren en ik wens jullie veel wijsheid toe.  

* Op verzoek van de commissie hieronder de namen die dit stuk ondersteunen 
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